

## 國際文化藝術協會有限公司 ICAAALIMITED

觀塘觀塘道 418 號創紀之城 5 期 23 樓 2311 室 電話: 6216 0323 網址: www.icaa.hk 電郵: icaa.artexamhk@gmail.com

# Happy Moments 繪畫比賽 2025

# 比赛章程

1. 比賽主題: 快樂時光

2. 參賽組別: (組別計算方法以 2025 年 9 月 1 日就讀年級作準。)

N〔幼稚園學前班〕	K1 〔幼稚園低班〕	K2 〔幼稚園中班〕
K3 〔幼稚園高班〕	P1-P2 [小學一/二年級]	P3-P4 [小學三/四年級]
P5-P6 [小學五/六年級]	S1-S3 〔初中〕	S4-S6 [高中]
公開組 (18 歲或以上)		

## 3. 繪畫項目及規則:

3.1 繪畫項目:

「繪畫組」 - 水彩及粉彩畫、國畫(水墨)、非平面繪畫(剪貼畫)、油畫、木顏色、素描、水筆畫、和諧粉彩、塗鴉、廣告彩及塑膠彩。

「電繪組」 - 電繪。

3.2「繪畫組」參賽者作品須以平面方式繪畫於尺寸不大於 55 x 55 cm 之畫紙上,可使用任何工具、顏料創作。繪畫組必須遞交實體作品。

「電繪組」- 參賽者作品之創作原始檔案必須妥善保存至賽事完結,即領取獎項及證書後。 比賽期間本機構會隨時要求參賽者提交作品原始檔案,以作核實、評審等不同用途。

未能在要求限期提交作品原始檔案,將取消參賽資格。 作品檔案需儲存為不大於 8 MB 的 JPG 或 PNG 檔案並在截止日前電郵至 icaa.artexamhk@gmail.com。

- 3.3每位參賽者只能提交一幅作品。
- 3.4 參賽作品必須為參賽者親身繪畫或電繪,家長或老師可從旁指導。如非參賽者繪畫或電繪, 將被取消參賽資格,已繳交的參賽費用恕不退回。
- 3.5「繪畫組」作品背面請寫上參賽者姓名、參賽組別及參賽項目。

「電繪組」請在電郵作品時在電郵註明參賽者姓名、參賽組別及參賽項目。

- 3.6 以下作品將被取消參賽資格:
  - 侵犯他人權利而獲得的照片;
  - 包含色情、裸露、猥褻、暴力及其他具爭議性或不當題材內容的照片;
  - 涉及蓄意騷擾、不尊重或破壞野外生態環境的照片;
  - 威脅到任何個人或動物安全之照片;
  - 使用任何人工智能軟件生成之作品。





### 4. 報名

### 4.1. 報名方法

參賽者必須於本機構網站填寫報名表

#### 4.2 報名及截止日期

所有比賽項目報名及截止日期已刊登於「重要日期一覽表」內;郵寄報名以郵戳為準。

#### 4.3 遞交作品方法

#### 4.3.1 親身遞交 - 繪畫組

參賽者選擇親身遞交參賽作品,需要於2025年12月16日(星期二)下午5點前交到本機構辦公室。

收畫作地址:九龍灣臨興街 26 號富洋工業中心 4 樓 401A 室

營業時間: 星期二 及 星期四 (10:00 AM - 5:00 PM) (公眾假期休息)

### 4.3.2 郵寄 - 繪畫組

收畫作地址:九龍灣臨興街 26 號富洋工業中心 4 樓 401A 室

請註明: ICAA Limited (Happy Moments 繪畫比賽 2025)

請確保信件郵資充足,如郵資不足,本機構會將郵件退回給參賽者。

參賽作品如有遺失、延誤或郵遞錯誤本機構概不負 責。

#### 4.3.3 電郵 - 電繪組

**麥賽者需於** 2025年12月16日(星期二) 晚上11時59分前 將作品電郵至 icaa.artexamhk@gmail.com。

作品檔案需儲存為不大於 8 MB 的JPG或PNG檔案。

請在電郵作品時在電郵註明參賽者姓名、參賽組別及參賽項目。







### 4.4 缴费方式

本機構只接受支票(支票枱頭:ICAA Limited)或銀行入數證明[包括 ATM 轉帳 / 網上銀行轉帳 / FPS 轉數快]。如參賽者選擇銀行入數[包括 ATM 轉帳 / 網上銀行轉帳 / FPS 轉數快]需要將收據正本/副本給本機構(請在支票背面或銀行入數證明註明:參賽者姓名、聯絡電話及參賽組別)。

### 銀行戶口資料:

華僑銀行(OCBC)(Bank Code: 035)
ICAA Limited

戶口號碼:802-086926-051

FPS (轉數快號碼): 113456503



轉數快 QR CODE

## 參賽費用: \$288

4.5 參賽者必須詳細閱讀比賽規則及各項目之細則,並確保所填報之資料屬實及無誤。 如有違規者參賽資格將被取消。所有資料只會作比賽之用。

## 5. 評審準則

評判將根據參賽者整體的作品表現,以及評判個人的藝術判斷作出評分,亦考慮參賽者下列各方面的表現:

- 結構 / 構圖美感及視覺張力
- 意念及主題表達
- 創意及原創性
- 技巧運用







## 6. 獎項及評分

- 6.1. 冠軍、亞軍、季軍及優異之得獎者均獲頒發獎牌一個及得獎證書一張。所有獎牌及證書一經領取,如有損壞或遺失,將不獲補發。若遇上同分者,將獲頒發同等獎項。
- 6.2. 如果評判認為該組參賽者未達得獎水平,評判有權更改該組之獎項安排。
- 6.3. 評判及主辦單位有權因應每組參賽人數及參賽者水準,作出相應之獎項安排及組別調動, 而無須事先通知。

## 7. 其他注意事項

評判會就一切藝術事宜作出最後決定。如有任何情況不能以本比賽章程內任何條文解釋,或一 切行政及比賽事宜,將以本機構執行委員會對比賽章程之詮釋作出最終決定。

## 8. 重要日期一覽表

日期	事項
即日至 2025 年 12 月 16 日(星期二)	遞交報名表、繪畫組或電繪參賽作品及參賽 費用
2025年12月16日下午5時前	遞交繪畫組參賽作品,親身遞交截止
2025年12月16日	遞交報名表、繪畫組參賽作品及參賽費用, 郵寄遞交截止(以郵戳為準)
2025年12月16日晚上11時59分前	電繪組參賽作品及參賽費用,電郵遞交截止
2026年1月31日或之前	成績公佈









# 個人資料收集聲明 (1)

國際文化藝術協會有限公司(下稱:ICAA)致力於保護 閣下的私隱。以下所列示信息解釋 我們的操作慣例和收集及使用 閣下個人資料的方式。

### 收集個人資料的用途

ICAA 使用參賽者/機構/負責老師/家長/合法監護人 (下稱監護人)的個人資料主要用 於處理 Happy Moments 繪畫比賽 2025,以及任何直接有關的用途上。ICAA 也可能使用所提供的個人資料與參賽者/機構/負責老師/家長/監護人進行活動期間的有關聯絡。ICAA 亦可能將參賽者的姓名、照片、比賽,以及活動過程刊登在網頁、報章、社交網站、Facebook 專頁及其他媒體作為宣傳之用。

參賽者/機構/負責老師/家長/監護人可基於自願性質向 ICAA 提供個人資料,所提供的個人資料能夠使 ICAA 為參賽者完成 Happy Moments 繪畫比賽 2025 的登記申請。如參賽者/機構/負責老師/家長/監護人未能向 ICAA 提供所需的個人資料,ICAA可能無法處理比賽的申請。

#### 個人資料的轉移

為滿足上述用途之需要,ICAA可能會將參賽者/機構/負責老師/家長/監護人的個人資料轉移給集團內僱員、關連公司(包括聯營公司)、由ICAA就上述用途需要而聘用的印刷服務和獎座供應商以及參賽者所屬學校/團體/機構。除此以外,ICAA不會將參賽者/機構/負責老師/家長/監護人的個人資料轉移給第三者。若參賽者/機構/負責老師/家長/監護人不同意接受此等推廣資訊,可電郵給我們。

如有需要,ICAA 或會將參賽者的姓名、照片、比賽,以及活動過程刊登在網頁、報章、 Facebook 專頁及其他媒體作為宣傳之用。

如有法例規定,ICAA會披露有關資料,也會應執法機關的要求披露上述資料。

#### 個人資料的保留

所有參賽者/機構/負責老師/家長/監護人的資料只供處理 Happy Moments 繪畫 比賽 2025 及有關用途,並於本年度 Happy Moments 繪畫比賽 2025 完結後 24 個月內 銷毀。





觀塘觀塘道 418 號創紀之城 5 期 23 樓 2311 室 電話: 6216 0323

網址: www.icaa.hk 電郵: icaa.artexamhk@gmail.com

# 個人資料收集聲明 (2)

#### 查閱或更正閣下的個人資料的方法

根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章),參賽者/機構/負責老師/家長/監護人有權知道 ICAA 是否擁有其個人資料,亦可索取有關資料副本,並更正 ICAA 保存的有關資料。有關索閱及/或更正 ICAA 記錄內任何有關參賽者/機構/負責老師/家長/監護人的個人資料的要求,可電郵至 info@icaa.hk 與本機構職員聯絡。

為保護參賽者/機構/負責老師/家長/監護人的私隱和身份,ICAA將以合理的步驟核實參賽者/機構/負責老師/家長/監護人的身份,然後才會讓參賽者/機構/負責老師/家長/監護人接觸或更正其個人資料。





觀 塘 觀 塘 道 418 號 創 紀 之 城 5 期 23 樓 2311 室 電話:6216 0323 網 址: www.icaa.hk 電 郵: icaa.artexamhk@gmail.com

## Happy Moments Drawing Competition 2025

## **Competition Regulations**

1. Competition theme: Happy Moments

2. Competition group: (The calculation method of the group is based on the grade of study on September 1, 2025.)

N	K1	K2
КЗ	P1-P2	P3-P4
P5-P6	S1-S3	S4-S6
(Open) (Age: 18 or Above)		

- 3. Painting Category and Rules:
- 3.1 "Painting Category" Watercolor and Pastel Painting, Chinese Ink Painting, Clip Art, Oil Painting, Wood Color, Sketch, Water Brush Painting, Pastel Nagomi Art, Graffiti Painting, Poster Painting and Acrylic Paint.

For participants in the "Painting Category," works must be painted in a flat manner on paper not exceeding  $55 \times 55$  cm in size, using any tools and pigments for creation. Physical works must be submitted for the Painting Category.

3.2 "Digital Drawing Category" - Digital Drawing.

For the "Digital Drawing Category," the original files of the participants' works must be properly saved until the end of the competition, i.e., after receiving awards and certificates. During the competition, participants may be requested to submit the original files of their works at any time for verification, judging, and other purposes. Failure to submit the original files of the works within the specified deadline will result in disqualification. The artwork files should be saved as JPG or PNG files not exceeding 8 MB and emailed to icaa.artexamhk@gmail.com before the deadline.

- 3.3 Each participant can only submit one piece of artwork.
- 3.4 The submitted artwork must be personally painted or digitally drawn by the participant, with guidance allowed from parents or teachers. If the artwork is not created by the participant, the entry will be disqualified, and the entry fee will not be refunded.
- 3.5 For the "Painting Category," please write the participant's name, competition category, and entry item on the back of the artwork. For the "Digital Drawing Category," please indicate

the participant's name, competition category, and entry item in the email when submitting









觀塘觀塘道 418號創紀之城 5期 23樓 2311室











電郵: icaa.artexamhk@gmail.com



電 話: 6216 0323



3.6 The following works will be disqualified:

- Photos obtained by violating others' rights;
- Photos containing controversial or inappropriate content such as pornography, nudity, obscenity, violence, and other inappropriate subjects;
- Photos involving deliberate harassment, disrespect, or destruction of natural ecosystems;
- Photos threatening the safety of individuals or animals;
- Artworks generated using any artificial intelligence software.

## 4. Registration:

## 4.1. Registration:

Participants must fill out the registration form on the institution's website.

## 4.2 Registration and Deadline:

All competition registration and deadlines are listed in the "Important Dates" section; for postal registrations, the postmark date will be considered.

#### 4.3 Submission Methods:

## 4.3.1 In-person Submission - Painting Category:

Participants choosing to submit their entries in person must deliver them to the institution's office by 5:00 PM on December 16, 2025 (Tuesday).

Address for artwork submission: Room 401A, 4th Floor, Hope Sea Industrial Centre, 26 Lam Hing Street, Kowloon Bay

Office Hours: Tuesday and Thursday (10:00 AM – 5:00 PM) (Closed on public holidays)

## 4.3.2 Postal Submission - Painting Category:

Participants opting for postal submission must send the registration form and artwork by the deadline: December 16, 2025 (Tuesday), with the institution considering the postmark date. Address for artwork submission: Room 401A, 4th Floor, Hope Sea Industrial Centre, 26 Lam Hing Street, Kowloon Bay

Please indicate: ICAA Limited (Happy Moments Drawing Competition 2025)

Please ensure sufficient postage on the envelope; insufficient postage will result in the return of the mail to the participant. The institution will not be held responsible for any loss, delay, or postal errors related to the submitted artworks.

The organization is not responsible for any loss, delay, or postal errors regarding the submitted entries.























雷 話: 6216 0323



司 D

觀塘觀塘道 418 號創紀之城 5 期 23 樓 2311 室

電郵: icaa.artexamhk@gmail.com

## 4.3.3 Email Submission - Digital Drawing Category:

Participants must email their artworks to icaa.artexamhk@gmail.com before 11:59 PM on December 16, 2025 (Tuesday).

Artwork files should be saved as JPG or PNG files not exceeding 8 MB.

Please indicate the participant's name, competition category, and entry item in the email when

submitting the artwork.

## 4.4 Payment Method:

The institution only accepts checks (payable to ICAA Limited) or bank deposit receipts [including ATM transfers/online banking transfers/FPS transfers]. If participants choose bank deposits [including ATM transfers/online banking transfers/FPS transfers], they must provide the original/copy of the receipt to the institution (please include the participant's name, contact number, and competition category on the back of the check or bank deposit receipt).

**Competition Fee: \$288** 

#### **Bank Account Information:**

(OCBC)(Bank Code: 035)
ICAA Limited

Bank Account: 802-086926-051

FPS No: 113456503



**FPS QR CODE** 

4.5 Participants must carefully read the competition rules and regulations for each category and ensure that the information provided is accurate and correct. Any violation will result in disqualification. All information will be used solely for the competition.





## 5. Judging Criteria

Judging will be based on the overall artistic performance of the participants, as well as individual artistic judgment, considering the following aspects of the participants' performance:

- Structural Composition and Visual Tension
- Concept and Theme Expression
- Creativity and Originality
- Skill Application

## 6. Awards and Scoring

- 6.1 Winners of the Champion, First Runner-up, Second Runner-up, and Merit Awards will each receive a medal and a certificate. Once the medals and certificates are received, they will not be reissued if damaged or lost. In the event of a tie, equal awards will be given.
- 6.2 If the judges believe that a participant in a category does not meet the award-winning level, the judges have the right to adjust the award arrangements for that category.
- 6.3 Judges and the organizing committee have the right to make corresponding award arrangements and category adjustments based on the number of participants and their standards without prior notice.

#### 7. Other Notes

The judges will make final decisions on all artistic matters. If any situation arises that cannot be resolved by any provision in these competition regulations or in all administrative and competition matters, the interpretation of the competition regulations by the Executive Committee of the institution will be the final decision.

8. Important Dates Overview

Date	Event
Until December 16, 2025 ( Tuesday )	Submission of registration forms, painting or digital drawing entries, and entry fees
Before 5:00 PM on December 16, 2025	Submission of painting entries, deadline for in-person submission
<u>December 16, 2025</u>	Submission of registration forms, painting entries, and entry fees by mail, deadline for postal submission (based on postmark)
Before 11:59 PM on Dec 16, 2025	Submission of digital drawing entries and entry fees by email, deadline for email submission
By January 31, 2026 or earlier	Announcement of results





# **Personal Data Collection Statement**

ICAA Limited is committed to protecting your privacy. The following information explains our practices and the collection and use of your personal data.

Purposes of Collecting Personal Data

ICAA primarily uses the personal data of participants/organizations/responsible teachers/parents/legal guardians (referred to as guardians) for processing the Happy Moments Drawing Competition 2025 and any directly related purposes. ICAA may also use the provided personal data to contact participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians during the event. Additionally, ICAA may publish the names, photos, competition details, and event proceedings of participants on webpages, newspapers, social media platforms, Facebook pages, and other media for promotional purposes.

Participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians may voluntarily provide personal data to ICAA, enabling ICAA to register participants for the Happy Moments Drawing Competition 2025. Failure to provide the required personal data to ICAA may result in the inability to process the competition application.

Transfer of Personal Data

To meet the aforementioned purposes, ICAA may transfer the personal data of participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians to employees within the group, affiliated companies (including joint ventures), printing services and trophy suppliers hired by ICAA for the stated purposes, and the participant's affiliated school/group/organization. Apart from this, ICAA will not transfer the personal data of participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians to third parties. If participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians do not wish to receive such promotional information, they can email us.

If necessary, ICAA may publish the names, photos, competition details, and event proceedings of participants on webpages, newspapers, Facebook pages, and other media for promotional purposes.





As required by law, ICAA will disclose relevant information and will comply with requests from law enforcement agencies to disclose such data.

#### Retention of Personal Data

All data of participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians is used solely for processing the Happy Moments Drawing Competition 2025 and related purposes, and will be destroyed within 24 months after the conclusion of the Happy Moments Drawing Competition 2025 in the current year.

Under the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486), participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians have the right to know whether ICAA holds their personal data, request copies of the relevant information, and correct the data held by ICAA. Requests to access and/or correct any personal data related to participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians in ICAA's records can be made by contacting the organization's staff via email at info@icaa.hk.

To protect the privacy and identity of participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians, ICAA will take reasonable steps to verify the identity of participants/organizations/responsible teachers/parents/guardians before allowing them to access or correct their personal data.